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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Önkormányzati színházak támogatása” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Ön szakállamtitkár asszonya, Schneider Márta azt nyilatkozta 2007-ben, hogy mindenképpe n
olyan jogszabályt kell elkészíteni, ami „finanszírozási problémákon is segít” .
Azóta a Gyurcsány-kormány jelentős mértékben csökkentette az önkormányzatok kulturális cél ú
támogatásait, majd a végső csapást Veres János, a 2009 . évi költségvetéshez benyújtott módosító
javaslatai mérték a színházak működési támogatásaira.
Az Önök által elkészített modellszámítások is azt igazolják, hogy az elkövetkezendő években a
színházak kevesebb állami támogatást fognak kapni a működésükhöz .

Kérdezem Miniszter urat :

Ön szerint elvárható-e az államtól, hogy ha a színházak támogatását az önkormányzato k
támogatásának arányában akarják átutalni, akkor ne csökkentse az önkormányzatok kulturáli s
kiadásaira szánt költségvetési támogatást?
Ön szerint sikerült-e olyan jogszabályt elkészíteni, ami a „finanszírozási problémákon i s
segít”?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . december 19 .

Kubatov Gábor
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